
Vragen voor het vragenuur van 5 april 2023 van 15.30 – 16.20 uur (nieuwe raadzaal)

I Vragen van de CDA-fractie over zorgen bij bestuurders van sportverenigingen (Jalt de Haan)

Volgens  het  Register  voor  Verenigingsbestuurders  (RVVB)  zal  binnen  vijf  jaar  de  helft  van  alle
sportverenigingen  in  ernstige  problemen  verkeren.  Dat  blijkt  uit  onderzoek  wat  vorige  week
openbaar werd en waarin bijna een kwart van de bevraagden denkt dat zijn of haar sportclub niet zal
overleven. 

Het  heeft  te  maken  met  een  tekort  aan  vrijwilligers,  financiële  problemen  en  een  groeiende
bureaucratie. Besturen zijn vooral druk met het dichten van acute gaten en aan de noodzakelijke
lange termijn komt men niet toe. Dit is bijvoorbeeld te zien in de verduurzaming die bij sportclubs
moeizaam lijkt te gaan. Ook over het nadenken van innovaties in het sportaanbod is geen tijd. 

Als  belangrijkste  oorzaak  van  de  overbelasting  wordt  de  complexiteit  van  subsidieaanvragen  en
wetgeving  genoemd,  met  het  bijbehorende  papierwerk.  Het  CDA  vindt  het  van  belang  dat
sportverenigingen hierin zoveel mogelijk ondersteund worden. De energie van bestuurders moet niet
te veel verloren gaan in het bezighouden met ingewikkelde subsidieaanvragen en regels. Daarom
heeft het CDA de volgende vragen aan het college:

1. Welke signalen krijgt het college van bestuurders over de zorgen rondom het voorbestaan
van de Groningse sportverenigingen?

2. Hoe probeert het college sportclubs te ondersteunen in het verlagen van de bureaucratie,
waar veel verenigingen mee te maken hebben?

Een manier om bestuurders te helpen zou een vaste ambtenaar kunnen zijn die vanuit de gemeente
met de sportverenigingen om tafel gaat en hen helpt in het bos van subsidieaanvragen en regels. Er
komen velen mails  en brieven richting bestuurders. Deze ambtenaar zou bepaalde taken van de
verenigingen  kunnen  overnemen,  waardoor  bestuurders  zich  meer  op  de  lange  termijn  van  de
vereniging kunnen focussen en bestuurders gemotiveerd blijven hun taken te blijven uitvoeren..

3. Wat vindt het college van dit idee?

II Vragen van de fracties van Stadspartij 100% voor Groningen, PVDA en GL over schoolverlaters 
(Yaneth Menger)

Nav diverse berichten in de media en een kort interview met minister Dijkgraaf  van Onderwijs 
betreffende de zorgelijke situatie van de hoge aantallen schoolverlaters in decennia (30.000±) willen 
wij het college een paar vragen stellen.

1 Heeft u zicht op hoe groot  het probleem in de gemeente Groningen is.

2 Bent u als college bereid om een gemeentelijk aanvalsplan te maken en wilt u hier al mee aan de 
slag gaan voordat het plan van minister Dijkgraaf van start gaat.
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III vragen van de fracties van VVD en Stadspartij 100% voor Groningen over regels horeca en
Koningsnacht/dag (Ietje Jacobs)

Afgelopen zaterdag lazen we een artikel in het DvhN met als titel ‘Horeca voorziet gezanik over 
milieutaks op Koningsdag’. Wat de vragende partijen betreft is het belangrijk dat we als gemeente 
samen met de horeca-ondernemers van Koningsnacht en Koningsdag een bruisend feest maken voor 
iedereen. De horeca heeft de afgelopen jaren als gevolg van Corona vele klappen gehad en is wat ons
betreft gebaat bij een meedenkende en faciliterende overheid. Hoewel de vragende partijen het 
streven naar minder afval steunen en de ‘plastic tapijt’ graag een halt willen toeroepen hebben we 
de volgende vragen:

1. Hoe kan het dat de beleving van de horeca-ondernemers is dat de gemeente de plannen 
maakt, het er vervolgens bij de ondernemers doordrukt en achterover leunt? Hoe ervaart u 
het overleg hierover met de horeca-ondernemers?

2. De horeca-ondernemers zijn bang dat de nieuwe regel (1e beker kopen voor €1) een hoop 
gedoe oplevert. Heeft het College er rekening mee gehouden dat dit mogelijk extra agressie 
oplevert en een extra druk legt op de handhavers?

3. Volgens de KHN heeft de  gemeente er eenzijdig voor gekozen om de verantwoordelijkheden
horend bij het evenement volledig bij de horeca te leggen. Kunt u uitleggen waarom hier 
geen overleg over is geweest en bent u alsnog bereid daarover met KHN in overleg te 
treden?

IV Vragen van de fracties van Partij voor het Noorden, Stadspartij 100% voor Groningen, D66 en 
Partij voor de Dieren over meer groen in de Moesstraat

Zaterdag 18 maart jl. heeft een betrokken inwoonster van de gemeente Groningen eigenhandig een 
tuintje proberen aan te leggen op de stoep voor haar woning. De bewoonster in kwestie woont al 
bijna 40 jaar in de Moesstraat en heeft zich vaak en op vele manieren (Via inloop-avonden, 
buurtvergaderingen Noorderplantsoenbuurt, gesprekken met ambtenaren en werkgroep GROEN -
groenste buurt Noorderplantsoenbuurt) ingezet om bomen en/of struiken, bloemperken 
gerealiseerd te krijgen in haar straat, omdat deze geheel ontbreken. (Zie foto) Echter zonder 
resultaat. Er dreigt nu een boete voor de inwoonster vanwege ‘baldadigheid’ hoewel zij de stoep 
weer in oude staat heeft teruggebracht. Ook de indienende partijen van onderstaande vragen zijn 
van mening dat inwoners niet zomaar stoepen mogen opengraven zonder expliciete toestemming 
van de gemeente Groningen. Tegelijkertijd kan het ook niet zo zijn dat juist betrokken inwoners zo 
lang moeten wachten op vergroening van hun straat.  Bovendien doet de gemeente Groningen mee 
aan het Nederlandse kampioenschap tegelwippen en is de wens van de gemeente Groningen om 
veel meer bomen te realiseren teneinde de klimaatcrisis te bedwingen en meer groen te creëren.  
Soms is het ook lastig om in straten waar inwoners minder betrokken zijn bij vergroening, 
vergroening te realiseren. Daarom hebben wij de volgende vragen:

1) Ziet het College van B&W kansen om tegemoet te komen aan de wensen van inwoners van 
de Moesstraat om deze stenige straat meer groen te maken? (Zie foto)
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2) Is er volgens het College van B&W een oplossing te verzinnen om de Moesstraat entree te 
voorzien van een aantal bomen en stoeptuintjes, waarbij omwonenden bereid zijn deze 
laatste zelf te onderhouden?

3) Is het College voornemens beleid te ontwikkelen, dan wel te vereenvoudigen, waarbij 
bewoners makkelijker kunnen meedenken en participeren teneinde vergroening te 
stimuleren in straten, anders dan de bekende geveltuintjes?
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V Vragen van de fracties van PVV en Stadspartij 100% voor Groningen over crisisdienst (Dennis 
Ram)

N.a.v. een incident in de nacht van afgelopen woensdag 29 maart op donderdag 30 maart. 
Een bewoner liep ’s nacht in een verwarde toestand en een mes in zijn hand buiten op de straat waar
hij verbleef. De buurman heeft de politie gebeld.  De politie heeft de man aangehouden en naar de 
crisisdienst van Lentis gebracht. Bij Lentis bleek er geen psychiater of psycholoog aanwezig die op dat
moment een diagnose kon stellen en de man werd vervolgens weer terug naar huis gebracht. 

Met als gevolg, deze man heeft geen diagnose, geen zorg en is niet aangehouden.  En kan mogelijk 
wederom een gevaar voor zichzelf of de omgeving worden. 

Wij als fracties zijn verbouwereerd dat er in een gemeente van bijna 230 duizend inwoners geen 
bemande crisisdienst is, die niet adequaat kan ingrijpen. Met als gevolg dat de buurman en de hele 
buurt vol met vragen zit rondom hun veiligheid. Wij hebben grote zorg dat in ons huidige zorgstelsel 
onze inwoners niet de zorg krijgen die zij nodig hebben en grote zorg dat de veiligheid van onze 
inwoners daarmee in het geding komt. 

1. Wat gaat het college eraan doen om te voorkomen dat er in de toekomst geen arts, psycholoog of 
psychiater bij de crisisdienst aanwezig is? 
2. Wat is in dit soort situaties het beleid rondom communicatie en vervolgtraject voor zorg, de 
afspraken tussen de crisisdienst, de politie en de gemeente?  
3. Hoe kunnen wij als Raad invloed uitoefenen op het beleid om mensen met onbegrepen gedrag 
eerder te signaleren en de zorg krijgen die zij nodig hebben?
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